
 

 

 

 

 

 

KOPSAPULCES PROTOKOLS 

Rīga 

 

DATUMS: 09.02.2017.        Nr. 6 

SĒDE TIEK ATKLĀTA PLKST: 18:20 

SĒDĒ PIEDALĀS:  

Biedri: Inga Jakovļeva, Dana Damlamajana, Renārs Sproga, Arnis Lamberts, Undīne Svelpe, Andris Lelis, 

Anita Tīfentāle, Amanda Purcena, Roberts Ulpe, Oskars Rītiņš. Alise Kupča 

Viesi: Elvija Ločmale, Katrīne Žuke, Beāte Spule, Monta Judicka, Emīls Volgasts 

SĒDI VADA:  Inga Jakovļeva 

PROTOKOLĒ: Anita Tīfentāle 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Iesniegumi/ziņojumi; 

2. Donoru diena; 

3. Izstāde “Skola 2017”; 

4. Logo; 

5. Akadēmiskie jautājumi; 

6. Mārketings; 

7. Sporta spēles; 

8. Citi jautājumi. 

DARBA REGLAMENTS:  

1. Tiek apstiprināta darba kārtība ( Par 11; Pret 0; Atturas 0); 

2. Iesniegums no Armanda Omuļa un Elīnas Cīrules par mandāta atņemšanu 

3. Tiek atņemti mandāti Rihardam Merzvinskim, Leo Remezam, Matīsam Seipulānam 

4. Tiek apstiprināta mandātu atņemšana ( Par 11; Pret 0; Atturas 0); 



5. Sēdi pamet Arnis Lamberts 

6. Iesniegums no Emīla Volgastsa par konforenci “Subject: Creativity” 

7. Emīls Volgasts pastāsta par konforenci 

8. Tiek apstiprināts Emīla Volgasta iesniegums ( Par 6; Pret 4; Atturas 0); 

9. Donoru diena notiks 21.februārī no plkst. 10:00 līdz 14:00 121.auditorijā. Facebookā ir izvedots 

pasākums, un pa fakultāti ir izvietoti plakāti. Jāaicina savus kursa biedrus, lai ietu uz pasākumu. 

10. Izstāde “Skola 2017” notiks no 24. Līdz 26.februārim , Pie stenda parasti stāv 1-2 studenti. Vajag 6 

studentus, kuri stāvētu ar pasniedzējiem. Jāpasaka, kuri grib pieteikties līdz pirmdienai, visi piesakās 

brīvprātīgi.Katrai fakultātei pie stenda tiek karogs pielikts. 

11. Vadība grib, lai logo izmantotu fakultātes krāsas. Vajag ieteikt jaunas idejas par logo. Tiek parādīts 

datorā vairāki logo varianti.Priekšlikums – attēls, simbolika (naudas koks, naudas maiss). Notiek 

diskusijas par logo izskatu. Tiks izveidota darba grupa, kas nodarbosies ar Logo izskatu. Pieteikties 

var pie Undīnes. 

12. Tiks izsludināta jauno biedru uzņemšana. Ideja ir izveidot video par SP dzīvi. Pielikt klāt visu info pie 

video. Uztaisīt afišu par pieteikšanos SP. Filmēt to, kas notiek, jo tas ir aktuāli, cilvēkiem patīk. 

Piestrādāt pie filmēšanas un iemūžināšanas, lai piesaistītu cilvēkus. Idejas ir ilgtermiņa. Mājaslapa ir 

pabeigta. Izvedoti jauni raksti, pieliktas jaunas aktivitātes. Epasti strādā ar @bvef.lv. Pēdējās divas 

nedēļas ar mājaslapu strādāja. 

13. Žurnāls “Kapitāls” piedāvā sadarbību vieslekcijas veidā. Uztaisīt darba grupa, ar kuriem uztaisītu 

intervijas jautājumus, kur uzzinātu par studentu domām (par studijām). Piedāvājums, izveidot 

aptaujas par Pašpārvaldi, kurā studenti atklāj, ko vēlas no pašpārvaldes darbībām. Tiek ierosināta 

tikšanās ar kuratoriem.Pēc domes, vajag rīkot sēdes, lai visi zina, par ko domes sēdēs runā. 

14. Runā par cilvēku aiziešanu no pašpārvaldes. Un cilvēku nevēlēšanos nākt uz pašpārvaldi. 

Ierosinājums - veidot saliedēšanās pasākumus. Cilvēku nevēlēšanās darīt darbus, par kuriem viss ir 

zināms. Par aptaujas nepildīšanām. Cilvēki neredz ieguvumu no pašpārvaldes vai baidās kaut ko darīt 

pašpārvaldē. Tiek piedāvāta iepriekš minētā aptauja studentiem. Vajag ikdienā vairāk saskarsmi SP 

telpā, izklaidi, mācības, lai notiek rosība.  

15. Tiks taisīt sporta spēļu sanāksme, lai sāktu darīt un domāt darbus par Sporta spēlēm.  

16. Vajag nokārtot par Klašu vecāko sistēmu. Vajag izveidot grupu par Akadēmiskajiem jautājumiem. 

SĒDI SLĒDZ: 19:45 

Sēdes vadītājs           Inga Jakovļeva 

    

Sēdes protokolists          Anita Tīfentāle 

 

 

 


